
Lagledarmöte juniorer fotboll Stöde IF 231017

Närvarande från lag: F07/10, p12, F13, p15/16 och f15/16 samt Sanna Engström &Malin

Udd.

§1.Genomgång av säsongen 2023 – det har fungerat bra för lagen, lite kämpigt med att få till

fotbollsplanerna men det blev bättre efter några gånger, lite struligt att hitta vart saker och

förbrukningsmaterial fanns när det fattades ex i kiosken på höstsäsongen.

§2. Säsongen 2024 – önskan om tydligare info ex på laget.se som man kan ta del av i lagen,

om schema för skötsel av fotbollsplanerna och hur man går till väga. Att ha laget.se som en

infotavla och Messenger grupp till kommunikation. Uppdatering av laget.se med

kontaktuppgifter.

Uppdelning av lagen:

1. P/F17

2. P14/15/16

3. F 14/15/16

4. F 13/12/11

5. P12/13/11

6. F Utv 10/09/08/07 (tränar tillsammans med Damlaget)

Nivå anpassning för spelarna är viktigt och en dialog mellan ledarna för träningar och

matcher är en förutsättning för att ge juniorerna en trygg och utvecklande nivå, där lek och

skoj är centralt. Träningstider inomhus planerades från Januari och kommer på separat lista.

§3.Malin och Sanna informerar om lite förändringar som kommer ske inför 2024, spelare

kommer inte kunna byta klubbar hur som helst under fotbollssäsongen. Det kommer att vara

krav på utbildning för matchvärdar i junior och seniornivå, fotbollsförbundet jobbar på en

gemensam policy för alla lag i Medelpad för att förbättra matchmiljön för spelare, ledare,

domare, föräldrar/publik.

Viktigt att ledarna tar del av Stöde Ifs styrdokument och policy, pratar öppet om policyn på

rätt nivå för barnen och lyfta det flera gånger per säsong.

§4.Försäljning som lagen vill göra ska gå genom styrelsen samt lotterier, som måste ansökas

och gå genom styrelsen då särskilda regler finns för detta. krav på ledarutbildning, det är 2 st

som ska gång ledarutbildning nu i november och 3 till som vill gå, vi kollar upp om det är

möjligt med efteranmälan till dessa. Ny ledarutbildning på basnivå kommer i Januari 2024.

§5.Inför 2024 kommer lagen att ha 1 person från varje lag som representerar tillsammans en

grupp som blir juniorkommittén, styrelsen arbetar ihop ett underlag till nästa

ungdomsledarmöte som blir i januari.

Uppskattat möte från alla och vi ser fram emot säsongen 2024 med uppstartsmöte i januari


